
Zápis z jednání školské rady při ZŠ a MŠ, Vl. Rady 1, České Budějovice 

 

Datum konání: 4. 10. 2024 
 
Přítomni:  
Členové rady: David Kocúr, Ing. Ivo Moravec, Mgr. Marcela Sáňková 
Ředitelka školy: Mgr. Vladimíra Marková 
 
Program: 
1. Představení členů rady a předání kontaktů 
 
2. Projednání a schválení jednacího řádu 
Školská rada projednala a schválila jednací řád. 
 
3. Volba předsedy, místopředsedy  
Byli zvoleni tito členové: 
předseda – Ing. Ivo Moravec 
místopředseda – Mgr. Marcela Sáňková 
 
4. Výroční zpráva o činnosti Základní školy a Mateřské školy, Vl. Rady 1, České Budějovice za školní 

rok 2023/2024 
Školská rada projednala a schválila Výroční zprávu o činnosti Základní školy a Mateřské školy, Vl. 
Rady 1, České Budějovice za školní rok 2023/2024. 
 
5. Návrh rozpočtu na rok 2025 a střednědobý rozpočtový výhled na roky 2026-2028 
Školská rada projednala návrh rozpočtu na rok 2025 a byla seznámena se střednědobým rozpočtovým 
výhledem na roky 2026-2028. 
 
6. Koncepční záměry rozvoje školy 
Seznámení s koncepčními záměry rozvoje školy. 
Investiční záměry: kamerový systém, klimatizace v 1. patře ZŠ, elektrický konvektomat, chladnička 
s mrazničkou do ŠJ, robot na krájení zeleniny, plynové kotle, předokenní žaluzie v MŠ.  
 
7. Další informace a podněty 
Přestup na 2. stupeň – spádová škola ZŠ, Pohůrecká 16, České Budějovice (Suché Vrbné) 
Tělocvična – spolupráce s SK Mladé – bylo zahájeno stavební řízení na tělocvičnu v areálu SK Mladé –  
škola má zájem o využívání tělocvičny v blízkém okolí 
Územní skupina č. 9 – spolupracuje se školou, řeší problematiku čtvrti Mladé (přechod, parkování, …) 
 
 
 
 
 
Zapsala: V. Marková 


